
Familjecentral 

 

För oss kristdemokrater är det viktigt att stödja familjer med olika behov. Det är i 
familjerna som det trygga samhället skapas och det är därför viktigt att hjälpa familjer 
att må bra. Med fungerande familjer minskar många problem som kan uppstå både 
för enskilda och för samhället. 

 

Med rätt stöd i rätt tid kan många problem undvikas. Om föräldrar kan få stöd och råd 
kan också deras roll i att kunna uppfostra barnen stärkas. Det kan handla om råd av 
olika slag, för någon är det bara små saker som man behöver stöd med och för andra 
kanske det är stora problem som kan undvikas. 

 

Föräldrar är de viktigaste för deras barn, om vi med små medel kan hjälpa de att 
klara den rollen har vi vunnit väldigt mycket. Därför anser vi kristdemokrater att 
familjecentraler kan vara en bra form för att se de familjer som behöver lite mer råd 
och stöd. 

 

Vi vill att förvaltningen undersöker intresset hos barnavårdscentralerna i egen regi för 
att vara en del av en familjecentral. 

 

Niklas Mattsson 

Kristdemokraterna 

 


